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PRoToKoŁ NR xLvnl/2023
z nadrwyczajnej sesji Rady Gminy w Fałkowieo

która odbyła się w dniu 8 sierpniafa23 roku
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Ad pkt 1.

Sesję o godzinie 8.0i otworzyła i w całości prowadziła
Wiceprzewodnicz4ca Rady Gminy Maryla Domańska. Na wstępie powitała
radnych i na podstawie listy obecnoŚci stwierdziła, Że na stan rady 13 obecnych
jest 13 radnych co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
W obradach nie brat udziatu Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka oraz
radna Monika Stefańska.

Lista obecnoŚci stanowi załączniknr 1 do protokołu.
Następnie prowadząca powitała uczestników sesji w następujących osobach:
- Wójta Gminy FałkÓw Henryka Koniecznego,
. Z-cę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora,
. Skarbnik Gminy Annę Wajnberger,
- Radcę prawnęgo ZygmuntaPtaka

i wszystkich oglądającychtransmisję on - line.
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Zawiadomiła, Że głosowania odbywaĆ się będą przez system do obsługi
posiedzeń i poprosiła o zalogowanie się do systemu informatycznego.

Ad pkt 2.

"' Następnie Prowadząca poprosiła o zg}aszanie zmian do przesłanego '

wraz Z zaptoszęniami porządku obrad sesji. Nie było propozycji zmian, wobęc
pawyiszego jednogłośnie przyjęto porządek sesji' który brzmi

1. otwarcię obrad i stwierdzenie quorum.
f. Przyjęcie parządku obrad sesji.
3. Przyjęcie prÓtokołu z XLVil sesji Rady Gminy.
4. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ oraz podjęcie uchwĄ w sprawie zmiat

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków nalatafan -2az6.5. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ oraz podjęcie uchwały w sprawie zmian
w Budzęcie Gminy Fałków na2a23 rak,

6. Wolnę wnioski i informacje'
7. Zakonczenie obrad XLVil sesji Rady Gminy.

I



Ad pkt 3.

W tym punkcie Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zwróciła się
o zgtaszanie uwag do protokotv z obrad poprzedniej sesji, która odbyła się
w dniu 19 czerwcaIAŻ3 roku.
Do protokołu nie zgłoszono zadnych uwag i został on przyjęty jednogłoŚnie
w głosowaniu jawnym imiennym (I3 za).

Ad pkt 4.

Przechodzqc do następnego punktu obrad Prowadząca udzieliła głosu
Wojtowi Gminy Henrykowi Koniecznemu' który wyjaśnił, Ze proponowane
zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczyć będą zamiaru zakupu
nowego lekkiego pojazdu strazackiego dla oSP FatkÓw araz zakupu piaskarki
ptzeznaczonej do zimowego utrzymania dróg gminnych. Pani skarbnik
uszczegótowiła, ie zmiany dotyczyć, rÓwniez będą wprowadzen\a Środków na
rea|izację zadania daĘczącego usuwania wyrobów zawierajęcych azbest oraz
prac konsęrwatorskichprzy zabytkach kościelnych w Częrmnię i w Fałkowie.
Nię było pytań, w związku z powyższym Wiceprzewodnicz4ca odczytata
projekt uchwaĘ.

Rada Gminy w obecnoŚci 13 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
większością głosów (13 ,,Zil,,) podjęła Uchwałę Nr xl,vul/3 4312023
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków na lata
2023.20?,6, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 5.

W zwi4zku z podjęt4 wcześniej uchwałą do kolejnego projektu uchwaĘ
doĘczącego zmian w budżecie Gminy na rok bieŻący nię wniesiono żadnych'
uwag' WiceprzewodniczącaRady Gminy zapoznała radnych z jego treścią.

Rada Gminy w obecności 13 radnych w głosowaniu jawnym
imiennym jednogłośnie (13 ,,ZZ,,) podjęła Uchwałę Nr XLVI|u344l2023
w sprawie zmian w Budżecie Gminy Fałków na 2022 roko która stanowi
załącznikNr 4 do protokołu.

Ad pkt 6.

w dyskusji jako pierwszy zabrat głos wójt Gminy Fałków Henryk
Konieczny, który przybliiył radnym bieŻące działania inwestycyjne. Wymienił
min. podpisanie na wykonastwo drogi w Papierni, zamysł odbudowy cmerltatza
,,



Z okresu l-ej Wojny Światowej w Fałkowie, remont kościoła w Częrmnie (wiezy
i grobowca Jakubowskich), złoŻone wnioski na odbudowę teręnów
popegeerowskich w Skórnicach.
Radna Agnieszka Zęnka - Zganiacz zapytaŁ:a jak wygląda sprawa pozyskania
środków na remont remizy w Starzęchowicach.
Pan wójt wyjaśnił, Że wniosek zastał złoŻany z PRoW.u na 63,630ń
dofinansowania. Na dzień dzisiejszy nię mamy wiedzy w tęmacie
rozsttrygnięcia wniosków. Radny powiatowy Paweł Pękala podkreŚlił, Że
wniosęk uzyskał bardzo duŻąliczbę punktÓw.
Następnie radny Jarosław Kaczmaręk podziękował Za urzeazywistnienię
budowy drogi w Papierni panu Wójtowi, pani Skarbnik, panu Z.cy Wójta
Krzysztofowi Bajorowi, panu Pawłowi Pękali i zaproponował o prryłączęnie
ręmontu drogi Reezków _ Papiernia,,na SkoS'' do programu ,,Polskiego Ładu''.
Radny zgtosił pilną potrzebę odkrzaczenia dróg gminnych w Sulborowicach,
zwłaszcza w ,,oddziatach', i drogi tzsłv. ,,Leonówki'', gdzie nachylenie drzew
zagrtza bezpieczeństwu w ruchu drogowym.
Zaapelował równieŻ o odkrzaczenie dróg powiatowych, poniewai na poboczach
jest dury przyrost traw. Droga do Reczkowa była wczeŚniej pomijana i teraz jest
p otr zeb a n aty chmi astowe go działaria.
W dalszej dyskusji zabrał głos radny Grzegarz Zganiacz, który podziękował za
przychylnoŚć w przydzie|aniu środków na zakw pojazd strażackiego
i równoczeŚnie podkreŚlił, ie pojazd ten moze zastapić karetkę pogotowiaprry
transporcie chorych.
Następnie Anna Pluta zapytała co wiadomo w sprawie montażu światłowodu
w miejscowości Wola Szkucka.
Paweł Pekala odpowiedział, Że nie mamy wptywl na to jak dz\ała flnna
,,Nextera', wykonująca Światłowód, natomiast interweniujący mieszkańcy
otrzymują informacj 9, Że do końca listopada firma ma się wywiązać z tega
zadania.
Radny Robert Bomba zapytaŁ czy jest wiadomo co dalej z zamianą dróg'
w Nadleśnictwie i jak wyg|ądąq plany poszerzęnia drogi powiatowej Czermno
_ Wąsosz.
Pan Wójt odpowiedział, że mamy informacjQ, ze Sprawa zamiarry dróg czeka na
rozstr4lgnięcie w Regionalnej Dyrekcji w Łodzi, natomiast na drogę Czermno -
W4sosz zostałprzęz powiat ztozony wniosek na tereny popegeęrowskie.
Następnie radna Maryla Domańska zap3tałajaki jest prrybliŻany termin zbiórki
eternitu od mieszkańców.
Pan Wójt odpowiedział, ie jest to kwestia ogłoszenia przetargu i podpisania
umowy.



Ad pkt 7.

W zwiqzku ze zręalizowaniem przyjętego porządku Wiceprzewodnicząca
Maryla Domańska podziękowała wszystkim za vdział i o godzinie 8.53
zamknęła obrady XLWII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy.

Na tym protokÓt zakończono.

Protokółowała:
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